
Geachte leden,

Graag maak ik gebruik van mijn inspreekrecht, want ik maak me grote zorgen. U staat op het punt de 
600 m grens van afstand windmolens tot woningen los te laten. Hier in Amsterdam staan de molens 
inmiddels gepland op maar liefst 350 m van de eerste woningen, en nog dichter op woonboten en 
volkstuinen, waar ook mensen slapen. Om precies te weten wat dit voor gevolgen kan hebben voor 
de volksgezondheid is echt eerst goed onderzoek nodig. Deens onderzoek en ook praktijk 
voorbeelden uit de Hoekse waard, waar 8 van de 12 omwonenden inmiddels zijn verhuisd zou 
genoeg reden moeten zijn het RIVM hiertoe opdracht te geven. Echter wil de gemeente dat niet 
doen. Alleen plaatselijk onderzoek in ieder zoekgebied apart door de ggd.. Wat wordt er dan eigenlijk 
onderzocht, er staat hier nog geen molen dus hoe weet je dan wat de gevolgen zijn. Tijdens de 
bewoners info avond geeft GGd aan dat er geen risico is voor de volksgezondheid, hoe objectief is 
dat plaatselijk onderzoek door de ggd dan? Het voelt als een groot experiment met duizenden 
burgers en niet te vergeten onze kinderen. Dat lijkt me iets dat je als volksvertegenwoordiger niet 
moet willen, je wilt je burgers toch juist beschermen en niet schaden tenslotte…


